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REFERAT MØTE I RÅDMANNSUTVALGET 170220 
 

Møtestad: Formannskapssalen, Evje og Hornnes kommune 

Møtetidspunkt: 17. februar 2020 kl 1300  

Desse møtte: 
 
 
Forfall: 

Anne Sofie Hornnes, Aasmund Lauvdal, Aud Sunniva Fuhr, Sten Albert 
Reisænen, Dagfinn Lauvsland, Karina Sloth Grinland og Rita Hansen  
 
 
 
I tillegg møtte Lars Erik Domaas, Setesdal IKT, til sak 2 og Sigve Bruun Jacob, 
Evje og Hornnes kommune, til sak 3.   
 

 
Sak Merknad Ansvar/frist 

1 – Gjennomgang av referat forrige møte 
 
Ingen kommentarer. 
 

  

2 - Opplæring i teams v/Lars Erik Domaas, Setesdal IKT 
 
Teams er et samhandlingsverktøy som følger med i office-pakka uten 
ekstra kostnader. Prinssipper for oppretting av grupper gjennomgått. 
Den organisatoriske gruppestrukturen er en gjenspeiling av det som 
ligger i lønnssystemet Agresso, og er kilden for oppdateringer i 
gruppene.  
 
Grupper kan også opprettes på tvers, og med eksterne aktører.  
   
Dokumentdeling, teams-møter og samtaler gjennomgått og vist i 
praksis.  
 
Lars Erik Domaas bistår gjerne med opplæring for kommunenes 
ledergruppe 
 

  

3 - ROS Setesdal v/Sigve Bruun Jacob, ingeniør Evje og Hornnes 
kommune 
 
ROS-Setesdal rulleres i takt med kommuneplaner. Prosessen startet 
våren 2019, med samme organisering som sist. Rådmannsutvalget er 
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styringsgruppe, prosjektleder er Sigve Bruun Jacob, og 
beredskapskoordinatorer er prosjektgruppe. Faggrupper er involvert 
og har fått kurs.  
 
Dokumentet har vært på intern høring samt på høring til enkelte 
eksterne aktører. 
 
Det er et godt og grundig arbeid som er gjort i prosjektgruppa.  
Rådmannsutvalget slutter seg til saksfremlegg og ROS-Setesdal som 
fremlagt. Saka går videre til kommunestyrebehandling 
 

Dokumenter 
sendt i egen 
e-post 
 

4-  Orientering ved leder av rådmannsutvalget Aud Sunniva Fuhr 
 
Ingen spes. å orientere om. 

 
 
 

 
 
 
 
 

5 – Orientering regionrådet 
 
Status utgreiing L/L Setesdal bilruter. 
Utgreiing bestilt, pt ikke sikker på dato for når utgreiinga foreligger. 
 
Endringer i møteplan for styremøtene. 
 
Strategiprosess – veien videre: samling nr 2 gjennomføres 16. – 17. 
mars. 
 
MARA-prosjektet  
Mesteparten av prosjektet går i 2020, avsluttes i 2021. 
 
Kommunene sendt 3 klimasatssøknader: 

a) Grønne innkjøp i Indre‑Agder  
b) Sykkelrute 3 el‑sykkel nettverk del 1  
c) El‑sykkelnettverk del 2‑ Innkjøp av el‑sykler  

 
Grønne innkjøp er et samarbeid mellom 8 kommuner. Evje og 
Hornnes har tatt ansvaret med å søke på vegne av Birkenes, 
Vennesla, Iveland, Evje og Hornnes, Åseral, Bygland, Valle og Bykle.  
 
Sykkelsøknadene er flere kommuner sammen om. Pilotprosjekt er 
tenkt i Evje og Hornnes, Bygland og Valle, men i et større forprosjekt 
er også Vennesla, Iveland og Bykle med. Regionrådet (MARA) 
involvert. 
 
 

  
 
 
 

6 - Val av kandidatar Setesdal opplæringskontor 2020 
 
Følgende er på valg: 
Styreleder: Liv Hilde Holm  
Varamedlemmer til styret: 1. vara Solveig Kyrvestad  
Valgkomite: Rune Larsson (leder) 
Setesdal miljø og gjenvinning: styremedlem: Svend Aage Petersen 
 
Rådmannsutvalget innstiller på gjenvalg av Liv Hilde Holm, Solveig 
Kyrvestad og Rune Larsson. 
 
Rita Hansen sjekker om Svend Aage Petersen ønsker å stille til 
gjenvalg. 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Rita Hansen 

7 – NAV 
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Skal være felles møte med NAV Midt-Agder 12. mars. Møte 24. 
februar med Bykle, Valle og Bygland om ulike saker knytta til oppstart 
av samarbeidet. 
 

 

8 – Regional planstrategi for Agder 2020 – 2024  
 
Flere høringer fra fylkeskommunen: 

 Regional planstrategi 2020 – 2024 (merk at den også omtaler 
Skolebruksplan for Agder) 

 Handlingsprogrammet til Regionplan Agder 2030  

 Handlingsprogram for fylkesveg 2021 - 2024 
  
Høringsfrist er 1. april. Hvilke muligheter har vi for koordinering? Alle 
sender sine utkast til høringsvar til resten av rådmannsutvalget.   
 
Bygland og Evje og Hornnes: planstrategi 
Trafikksikkerhet – lokalt i hver kommune 
Handlingsprogrammet til Regionplan Agder  
 

  

9 - Eventuelt 
 
Setesdal IPR – Rita Hansen sendte forslag til felles saksfremlegg til 
rådmannsutvalget 16/2. Se særutskriften som er vedlagt for nøyaktig 
opplisting av hva som er endret i justert samarbeidsavtale. 
  
Teamsområde for rådmannsutvalget tas gradvis i bruk. 
 
Rådmannsutvalget er styringsgruppe for digitaliseringsprosjektet. 
Mandat for prosjektet november 2019 gjennomgått. Styringsgruppa 
ønsker status for arbeidet. Karina Sloth Grindheim følger opp. 
 
Til møte i rådmannsutvalget 18. mars 2020 inviteres Katrine 
Homdrum/OSS, Ellen Benum/LMT og Solveig Kyrvestad/RKG helse.  
  

  
 
 
 
 
 
Alle 
 
Karina Sloth 
Grindheim 
 
 
 
Rita Hansen 

   
 

   

 
Med helsing 
Setesdal regionråd 

Rita Hansen 
dagleg leiar 
 
 
 
 


